
Protokół nr 40/2016
posiedzenia Komisji Komunalnej

Rady Miasta Luboń
z dnia 23.01.2017r.

Komisja Komunalna rozpoczęła się o godz. 17:00.
Przewodniczący Komisji, pan Kazimierz Górecki stwierdził prawomocność posiedzenia, quorum.
Obecność zgodnie z listą obecności (zał. nr 1).
W posiedzeniu uczestniczyło dziesięciu (11) członków Komisji.
Oprócz członków Komisji w posiedzeniu uczestniczyli: 

– Zastępca Burmistrza, Michał Popławski,
– Przedstawiciele  Spółdzielni  Mieszkaniowej  „Spójnia”,  Marcin  Dzierżawczyk,  Łukasz

Borkowski,
– Mieszkańcy Spółdzielni „Spójnia”,
– Przedstawiciele firmy KOM-LUB,
– Przedstawiciel  ZTM  Poznan,  pan  Wojciech  Miechowicz,  kierownik  działu  aglomeracji

pasażerskiej,
– pan Mateusz Olejniczak, pracownik Wydziału Spraw Komunalnych UM,
– Dyrektor firmy „Translub”, pan Zbigniew Bernat,
– Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska,
– Radny Paweł Wolniewicz,
– Mieszkaniec Lubonia, pan Bogdan Tarasiewicz,
– pani Dominika Kędziora, pracownik Biura Rady.

Dalej  Przewodniczący  Komisji,  pan  Kazimierz  Górecki  zaproponował  porządek  obrad
Komisji Komunalnej:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Rozpatrzenie skargi Spółdzielni Mieszkaniowej „Spójnia”.
3. Prezentacja multimedialna w sprawie transportu zbiorowego w Luboniu.
4. Opiniowanie uchwał: 
a) w sprawie nadania nazwy ulicy;
b) w sprawie nadania nazwy ulicy;
c) w sprawie zmiany uchwały budżetowej;
d) w sprawie zmiany WPF na lata 2017-2027.
5. Wolne głosy i wnioski radnych. 
6. Przyjęcie protokołu nr 39/2016, z dnia 12.12.2016r.
7. Zakończenie obrad Komisji.

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia.

Ad 2.
Zastępca Burmistrza, Michał Popławski:
Sprawa Spółdzielni Mieszkaniowej „Spójnia” rozpatrywana była na Komisji Komumnalnej
12 grudnia 2016r.
Do Urzędu Miasta Luboń wpłynęło pismo Spółdzielni Mieszkaniowej „Spójnia” w sprawie braku



wywozu nieczystości stałych przez firmę KOM-LUB. Spółdzielnia utwardziła podwórze i postawiła
znak zakazu wjazdu pojazdom o masie powyżej 3,5 ton. To uniemożliwiło pracownikom Operatora
dostęp do pojemników z nieczystościami stałymi.
Burmistrz Miasta odpowiedział, że zgodnie z uchwałą Rady Miasta Luboń z dnia 4 lutego 2016r. w
sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta Luboń pojemniki powinny
być zlokalizowane w miejscu, do którego będą mieli dostęp pracownicy Operatora, a co za tym
idzie także sprzęt Operatora. Wynika to z zapisów zawartych w rozporządzeniu Ministra Pracy i
Polityki  Społecznej  z  dnia  14  marca  2000r.  w  sprawie  bezpieczeństwa  i  higieny  pracy  przy
ręcznych  pracach  transportowych,  w  tym  stosowane  metody  pracy  powinny  zapewnić  w
szczególności ograniczenie do minimum odległości ręcznego przemieszczania przedmiotów.
Mając powyższe na uwadze pojemniki na odpady muszą być zlokalizowane w miejscu, do którego
pracownicy  Operatora  będą  mogli  podjechać  sprzętem,  który  mają  do  dyspozycji  w  trakcie
wykonywania pracy.
Jednocześnie poinformowano Spójnię, iż od dnia 16 grudnia 2016r. zostanie zakupiona, głównie z
myślą  o  Spółdzielni  Mieszkaniowej  „Spójnia”,  śmieciarka  o  masie  własnej  ok.  6  ton  (masa
całkowita ok. 9 ton),  dostosowana do odbioru odpadów z nieruchomości, których nośność dróg
uniemożliwia wjazd ciężkiego sprzętu. 
Spójnia nie wyraziła jednak pisemnej zgody na wjazd mniejszej śmieciarki, co miało być podstawą
do świadczenia usług firmy KOM-LUB na dotychczasowych warunkach.
Zarząd Spójni  nie  przedstawił też projektu technicznego wybudowanej  przez siebie  drogi,  o co
zabiegał Zastępca Burmistrza, Michał Popławski.
Mimo wielu starań ze strony Urzędu i zabiegów nie udało się osiągnąć kompromisu. Zarząd Spójni
nieusatysfakcjonowany stanowiskiem w sprawie Burmistrza,  które  poparła  Komisja  Komunalna
Rady Miasta Luboń, złożył skargę.
(zał.  nr 2)  –  Stanowisko w sprawie Zastępcy Burmistrza,  Michała  Popławskiego z  dnia  5
grudnia  2016r.  i  niesatysfakcjonująca  Zarządu  Spółdzielni  Mieszkaniowej  „Spójnia”
odpowiedź Wydziału Spraw Komunalnych UM.

Skargę z dnia 19 grudnia 2016r. przekazano zgodnie z właściwością do rozpatrzenia
Komisjom Rady (Komunalnej, Ochrony Środowiska).

W dniu 23 stycznia br. Komisja Komunalna zapoznała się ze skargą oraz argumentacją
Prezesa Spółdzielni oraz jej Mieszkańców, obecnych na komisji.
Po  analizie  sprawy,  komisja  postanowiła  podtrzymać  stanowisko  Burmistrza  z  dnia  5

grudnia 2016r.

Uzasadnienie : UCHWAŁA NR XVII/104/2016 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 4 lutego 2016 r.

w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta Luboń, w rozdziale 3, § 

30 , ust.3, określa zasady wywozu nieczystości  z posesji oraz obowiązki z tego wynikające dla 

mieszkańców: „ na terenie nieruchomości pojemniki na odpady należy ustawić w miejscu 

wyodrębnionym dostępnym dla pracowników Operatora bez konieczności otwierania wejścia na 

teren nieruchomości lub, gdy takiej możliwości nie ma, należy wystawiać je w dniu odbioru,

zgodnie z harmonogramem, na chodnik lub ulicę przed wejście na teren nieruchomości;

dopuszcza się także wjazd na teren nieruchomości pojazdów Operatora w celu odbioru

odpadów zgromadzonych w pojemnikach, o ile jest to możliwe ze względów technicznych”.

Komisja nie dopatrzyła się „złej woli” ze strony Operatora. Powyższy przepis przewiduje wjazd na 



drogę wewnętrzną w celu odebrania  odpadów stałych , za zgodą Właściciela.

Spółdzielnia Mieszkaniowa „Spójnia” nie wyraża zgody na wjazd, obawiając się uszkodzenia nowo

położonej przez nią nawierzchni.

Jeśli  będzie wola Mieszkańców przedmiotowej posesji, Operator będzie odbierać odpady, nisko 

tonażową śmieciarką (o masie 6 ton). Przez wiele lat śmieci były z posesji odbierane i nie było 

żadnego problemu dopóki Spółdzielnia nie położyła kostki brukowej. Wychodząc naprzeciw 

Mieszkańcom dyrektor KOM-Lub-u zobowiązał się, że śmieci z posesji Spójni nie tylko będą 

odbierane nisko tonażową śmieciarką (do tej pory odbierane były cięższym sprzętem), ale obiecał 

także, że będzie ona wjeżdżała pusta.

Wszystkie starania dyrektora KOM-LUB-u nie zyskały uznania Zarządu i Mieszkańców Spójni, a 

Komisja Komunalna nie znalazła powodu, dla którego mieszkańcy Spółdzielni „Spójnia” mieliby 

być inaczej traktowani, niż pozostali mieszkańcy Lubonia.

Zarząd i Mieszkańcy Spółdzielni kwestionowali, Ich zdaniem błędną interpretację zapisu

UCHWAŁY NR XVII/104/2016 RADY MIASTA LUBOŃ z dnia 4 lutego 2016 r. w sprawie 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta Luboń, w rozdziale 3, § 30 , ust.3, 

który określa zasady wywozu nieczystości  z posesji oraz obowiązki z tego wynikające dla 

mieszkańców. Otóż Ich zdaniem odpady zostały ustawione w miejscu wyodrębnionym dostępnym 

dla pracowników Operatora bez konieczności otwierania wejścia na teren nieruchomości, jak mówi

zapis uchwały. Teren Spółdzielni nie jest zamykany. Dostęp jest, więc nie ma konieczności 

wystawiania śmieci na chodnik lub ulicę. 

Zarząd Spółdzielni powoływał się też  na Rozporządzenie Ministra  Infrastruktury, art. 165 

Kodeksu Karnego, §1 – zagrożenia.

Art. 165. § 1. Kto sprowadza niebezpieczeństwo dla życia lub zdrowia wielu osób albo dla mienia 

w wielkich rozmiarach:

1) powodując zagrożenie epidemiologiczne lub szerzenie się choroby zakaźnej albo zarazy 
zwierzęcej lub roślinnej, 

2) wyrabiając lub wprowadzając do obrotu szkodliwe dla zdrowia substancje, środki spożywcze lub 
inne artykuły powszechnego użytku lub też środki farmaceutyczne nie odpowiadające 
obowiązującym warunkom jakości, 

3) powodując uszkodzenie lub unieruchomienie urządzenia użyteczności publicznej, w 
szczególności urządzenia dostarczającego wodę, światło, ciepło, gaz, energię albo urządzenia 
zabezpieczającego przed nastąpieniem niebezpieczeństwa powszechnego lub służącego do jego 
uchylenia.

Zarząd i Mieszkańcy Spółdzielni Spójnia uważali, że nieodbierane śmieci narażają Ich na 
zagrożenie epidemiologiczne.



Głosowanie:

• Za odrzuceniem skargi i uznaniem jej za niezasadną, a tym samym za podtrzymaniem 

stanowiska Burmistrza Miasta Luboń głosowało – 11 członków Komisji. 

• Nie było głosów przeciwnych,

• Nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

Komisja była w sprawie jednomyślna.

Wcześniej,  w  dniu  18  stycznia  br.  skargę  opiniowała  Komisja  Ochrony  Środowiska.

Zapoznała się ze skargą oraz argumentacją Prezesa Spółdzielni oraz jej Mieszkańców,

obecnych na komisji.

Po  analizie  sprawy,  komisja  postanowiła  podtrzymać  stanowisko  Burmistrza  z  dnia  5

grudnia 2016r.

Komisja Ochrony Środowiska również nie dopatrzyła się „złej woli” ze strony Operatora. Przepis w

uchwale Rady przewiduje wjazd na drogę wewnętrzną w celu odebrania  odpadów stałych , za 

zgodą Właściciela.

Jeśli  będzie taka wola Mieszkańców przedmiotowej posesji, Operator będzie odbierać odpady, 

nisko tonażową śmieciarką.

Ad 3.
Prezentację  multimedialną  w  sprawie  transportu  zbiorowego  w  Luboniu  przedstawił
przedstawiciel  ZTM  Poznań,  pan  Wojciech  Miechowicz,  kierownik  działu  aglomeracji
pasażerskiej.
Przedstawione zostały tabele, wykresy i dane dotyczące, między innymi:
Liczby przewiezionych pasażerów w latach 2012-2016 w Luboniu.
Wpływy z biletów w Luboniu w ostatnich latach (wzrost 2012-2017 o 5,1%) .
Koszty eksploatacyjne w Luboniu w ostatnich latach (wzrost 2012-2017 o 10,9%).
Koszty organizacji i zarządzania w Luboniu w ostatnich latach(spadek 2012-2017 o 11,1%).
Stawki operatorów w Luboniu w ostatnich latach.
Dokonano porównania dotacji za 2016 rok na tle trzynastu (13) gmin.
Mówiono o  Bilecie Seniora, który cieszy się bardzo dużym zainteresowaniem. W ciągu roku od
jego wprowadzenia sprzedano ponad 23.600 szt. Najwyższa sprzedaż miała miejsce w pierwszym
miesiącu obowiązywania ulgi i  wynosiła 10.736 szt
Omawiane były nowoczesne technologie i integracje systemów w aglomeracji:
System taryfowy PEKA (obecnie Poznań i 16 gmin);
System ITS (Municom);
Tablice Informacji Pasażerskiej;
System Poznańskiego Roweru Miejskiego.
Na koniec omówiono zakładane zmiany w Luboniu:
Linie nr 610, 616 i 702 – korekta i urealnienie rozkładów jazdy,



Linia nr 690 – korekta trasy w związku ze zmianą układu drogowego w NCL,
Linia nr 690 – zmiana trasy po wybudowaniu wiaduktu nad linią kolejową w Lasku (w zależności 
od uzgodnień z gm. Komorniki),
Linia nr 603 – korekty w rozkładzie jazdy – urealnienie czasów przejazdu, wygospodarowanie 
dłuższych przerw w Lasku,
Biletomat przy Szkole nr 3 – niepewna jeszcze zmiana lokalizacji.
/zał. nr 3/ – Prezentacja  w sprawie transportu zbiorowego w Luboniu.

Dyrektor Przedsiębiorstwa Transportowego „Translub” w Luboniu, pan Zbigniew Bernat 
poruszył sprawę ewentualnego zakupu taboru, który jest ogromnym kosztem. Mianowicie zakup 
autobusu to koszt ok. 1,5 mln zł (za autobus hybrydowy). Diesel to koszt w granicach od  900 tys. 
zł do 1 mln 200 tys. zł. Koszt budowy myjni 64 tys. euro, koszt budowy instalacji myjni – 625 tys. 
zł.

Radny Marek Samulczyk zastanawiał się w jaki sposób Miasto mogłoby pomóc Przedsiębiorstwu 
Transportowemu „Translub” w wybudowaniu myjni.

Zastępca Burmistrza, Michał Popławski powiedział, że jest możliwość złożenia wniosku i 
pozyskania na ten cel środków zewnętrznych. Będziemy jako Miasto starać się zawnioskować o jak
największą kwotę, tj. taką na którą pozwolą warunki budżetowe.

Radny Jakub Bielawski: Kiedy była podejmowana uchwała o wstąpieniu do Związku ZTM, 
Luboń miał mieć realny wpływ na politykę cenową. Niestety okazało się, że jest on ograniczony, bo
leży w gestii Rady Miasta Poznań. Radny zapytał, czy można to zmienić?
Poruszył też sprawę biletu liniowego na trasę 690. Nie można kupić biletu na jedną linię (690), 
trzeba kupić miejski.
Na koniec zapytał, gdzie planowane są stacje Roweru Miejskiego?

Na dwa pierwsze pytania Radnemu odpowiedział przedstawiciel ZTM Poznań, pan Wojciech 
Miechowicz, kierownik działu aglomeracji pasażerskiej.
Powiedział, że Związek Międzygminny, który tworzą wszystkie gminy wchodzące w jego skład 
mają wpływ na wszystkie działania. Statut Związku był zmieniany na wniosek Puszczykowa, 
Swarzędza, Kleszczewa. Podczas prac wypracowano Statut, bez kwestii finansowej. 
Problematyczny był bowiem podział kosztów. Metodę rozliczania miało opracować Stowarzyszenie
Metropolia Poznań. Do dzisiaj tego nie zrobiono.
Jeśli chodzi o linię 690 – nie ma biletu liniowego. Jest bilet trasowany. Trzeba udać się do punktu 
obsługi klienta, później można go przedłużać.

Na trzecie pytanie Radnego odpowiedział pracownik Wydziału Spraw Komunalnych Urzędu 
Miasta Luboń, pan Mateusz Olejniczak. Stacje Roweru Miejskiego planowane są: przy PKP, 
przy ul. Wschodniej, Rondo Żabikowskie. To muszą być miejsca wyznaczone na działkach 
miejskich i nie mogą być lokalizowane w pasie drogowym.
To gdzie powstaną Stacje będzie leżało wyłącznie w gestii Lubonia.



Trzy (3) Stacje na początek wydają się być wystarczające. Przez co najmniej pięć (5) lat Miasto 
musi utrzymać infrastrukturę dofinansowaną.

Przewodniczący Komisji,  pan Kazimierz Górecki  zarządził  głosowanie i  zapytał,  kto  jest  za
wprowadzeniem na terenie Lubonia Biletu Senioralnego?

– za – 8 osób
– przeciw – 0 osób
– wstrzymały się od głosu 3 osoby

Komisja Komunalna poparła wprowadzenie Biletu Senioralnego na terenie Lubonia.

Ad 4/a
Zaistniała konieczność nadania nazwy dla istniejącej drogi – ul. Fiołkowa. Przedłużenie ulicy i 
nadanie jej nazwy (tej samej) przyczyni się do ustalania numerów porządkowych nieruchomości 
przeznaczonych pod zabudowę. 
Przedmiotowa nieruchomość objęta jest miejscowym planem zagospodarowania
przestrzennego – Lasek Południe i przeznaczona jest pod układ komunikacyjny - teren
dróg publicznych(3KD). Przedmiotowy układ komunikacyjny stanowi własność Miasta
Luboń.
 

Komisja Komunalna Urzędu Miasta Luboń na posiedzeniu w dniu 23.01.2017r.
zaakceptowała przedłużenie ulicy Fiołkowej.  

– za – 10 osób
– przeciw – 0 osób
– wstrzymało się od głosu 0 osób
– nieobecna – 1 osoba

Komisja Komunalna poparła nazwę ulicy „Fiołkowa” jednomyślnie.

Ad 4/b
Pismem z dnia 2 listopada 2016r. Pani Barbara Staszak wystąpiła z wnioskiem
o nadanie nazwy dla istniejącej drogi tj. działki nr: 2/17 i 3/15, arkusz mapy 4, obręb
Lasek. Wnioskodawczyni zaproponowała nazwę „Kukurydziana”.
Przedmiotowa nieruchomość objęta jest miejscowym planem zagospodarowania
przestrzennego - Luboń – Lasek Rejon ul. Nowiny i przeznaczona jest pod układ
komunikacyjny - teren dróg publicznych(13KDD). Przedmiotowy układ komunikacyjny
stanowi własność Miasta Luboń.

Przewodniczący Komisji, pan Kazimierz Górecki zaproponował, aby zgodnie z przyjętymi 
ustaleniami o nazewnictwie ulic nadać nazwę „Wielkopolska”, która z tym rejonem Lubonia będzie
na pewno kojarzona. 

Komisja Komunalna Urzędu Miasta Luboń na posiedzeniu w dniu 23.01.2016r. dla
przedmiotowej drogi zaproponowała i zaakceptowała nazwę – ul. Wielkopolska.

– za – 10 osób
– przeciw – 0 osób
– wstrzymało się od głosu 0 osób
– nieobecna – 1 osoba

Komisja Komunalna poparła nazwę ulicy „Wielkopolska” jednomyślnie.



Przeciw nadaniu ulicy nazwy „Kukurydziana” głosowali wszyscy członkowie Komisji.
Komisja Komunalna jednomyślnie odrzuciła nazwę Kukurydziana.

Ad 4c i Ad 4d.
Projekty uchwał w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Luboń na 2017 rok i zmiany
Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  Luboń  na  lata  2017-2027  przedstawił  Zastępca
Burmistrza, Michał Popławski.
Miasto złoży wniosek o dofinansowanie ze środków Unii Europejskiej w ramach Europejskiego
Funduszu  Rozwoju  Regionalnego,  tj.  w  ramach  Wielkopolskiego  Regionalnego  Programu
Operacyjnego  na  lata  2014-2020  (Oś  priorytetowa  4  Środowisko,  Działanie  4.4  Zachowanie,
ochrona,  promowanie  i  rozwój  dziedzictwa  naturalnego  i  kulturowego,  Poddziałanie  4.4.1
Inwestycje  w obszarze  dziedzictwa kulturowego regionu (konkurs  nr  RPWP.04.04.01-IZ-00-30-
012/16).  Projekt  pn.:  „Zachowanie,  rozwój  i  promocja  dziedzictwa  kulturowego Miasta  Luboń
poprzez przebudowę, rozbudowę i wyposażenie Domu Włodarza na cele instytucji kultury”.
W związku z tym na dzień składania projektu konieczne jest zabezpieczenie kwoty pokrywającej co
najmniej wkład własny oraz całość kosztów niekwalifikowanych.
W załączniku  nr  2  „Zestawienie  Wieloletnich  Przedsięwzięć  Wieloletniej  Prognozy Finansowej
Miasta Luboń na lata 2017-2020” w roku 2018 dokonuje się przesunięcia kwoty 25.000,00 zł z
przedsięwzięcia pn.  Uregulowanie gospodarki wód opadowych i  roztopowych na terenie miasta
Luboń do przedsięwzięcia pn. „Przebudowa, rozbudowa i zmiana sposobu użytkowania budynku
Domu Włodarza na Urząd Stanu Cywilnego z instytucją kultury”.
W roku 2019 przesuwa się kwotę 10.000,00 zł z przedsięwzięcia pn. „Przebudowa, rozbudowa i
zmiana sposobu użytkowania budynku Domu Włodarza na Urząd Stanu Cywilnego z instytucją
kultury”  do  przedsięwzięcia  pn.  „Uregulowanie  gospodarki  wód  opadowych  i  roztopowych  na
terenie miasta Luboń".
Ponadto w wykazie przedsięwzięć dodaje się zadanie „Odbieranie i zagospodarowanie odpadów
komunalnych  zmieszanych  oraz  selektywnie  zebranych,  pochodzących  z  nieruchomości
zamieszkałych na terenie Miasta Luboń".

Komisja Komunalna nie opiniowała uchwał.

Ad 5.
Wolne głosy i wnioski radnych:
Radny Andrzej Okupniak poruszył sprawę kolizji drogowych i zapytał, kto sprząta po wypadkach
drogi?

Zastępca Burmistrza, Michał Popławski odpowiedział Radnemu, że drogę po kolizji zabezpiecza
Straż Pożarna, sprząta KOM-LUB. O zwrot kosztów Miasto ubiega się od ubezpieczającego.

Radny Andrzej Okupniak  zapytał, ile takich zdarzeń (wypadków) było i na jaką kwotę Miasto
otrzymało zwrot kosztów od ubezpieczającego?

Zastępca  Burmistrza,  Michał  Popławski  nie  wiedział  tych  danych,  jest  to  do  sprawdzenia.
Burmistrz zwrócił jednak uwagę, że nie przy każdej stłuczce wzywane są służby.

Radny Andrzej Okupniak poprosił o przygotowanie i przedstawienie radnym kosztów kolizji
drogowych za 2016 rok.



Ponieważ Regulamin utrzymania porządku i czystości w mieście nie zawiera żadnych zapisów
w kwestii  kolizji  drogowych,  pod  wpływem dyskusji  wywołanej  przez  Radnego  Andrzeja
Okupniaka,  Komisja  Komunalna  stwierdziła,  że  jest  to  sprawa,  którą  powinna  zająć  się
Komisja Ochrony Środowiska.

Druga istotną i bardzo pilna sprawą, nad którą jak najszybciej powinna pochylić się Komisja
Ochrony Środowiska, jest smog.

Radny Piotr Goryniak zapytał, kiedy zostanie zrealizowany Jego wniosek, który składał 13 maja
2016r. w sprawie przejścia dla pieszych w ul. Wojska Polskiego ? (przejście przy ul. Szkolnej).
Sprawa miała być uwzględniona przy zmianie organizacji ruchu w tym rejonie.

Radny Piotr Goryniak poruszył też sprawę parkingu na ul. Żabikowskiej / Wojska Polskiego (przy
aptece). Apteka wynajmuje teren pod parking,  a nie chodnik. Radny zasugerował, że najprostszym
i najtańszym rozwiązaniem problemu (parkujących na chodniku samochodów) byłoby ustawienie
doniczek betonowych.

Radny Marek Samulczyk  przypomniał  o  swoim wniosku w sprawie  wykonania  przejścia  dla
pieszych na placu Edmunda Bojanowskiego.

Mieszkaniec  Lubonia,  pan  Bogdan  Tarasiewicz złożył  w  imieniu  mieszkańców  ul.  Migalli
wniosek o zainteresowanie władz Miasta sytuacją w tej ulicy i utwardzeniem Ich drogi.
/zał. nr 4/ – Wniosek nr WO.0005.1.2017 mieszkańców ul. Migalli.

Radny Andrzej Okupniak zapytał, co z progami zwalniającymi w ulicy Sienkiewicza?

Zastępca Burmistrza, Michał Popławski odpowiedział Radnemu, że są uzgadniane.

Radny  Andrzej  Okupniak  wyraził  opinię,  że  pierwszy  szkic  progów  zwalniających  powinna
zobaczyć Komisja Komunalna.

Zastępca  Burmistrza,  Michał  Popławski  odpowiedział  Radnemu,  że  nie  ujmując  Komisji
Komunalnej  Rady  Miasta  Luboń,  nie  są  to  Jej  kompetencje.  Są  to  kompetencje  Starostwa
Powiatowego.

Na  koniec  wolnych  głosów  i  wniosków  Radny  Hieronim  Gawelski  zakomunikował,  że  na
przejściu dla pieszych przy ul. Kołłątaja nie działają światła.

Ad 6.
Do protokołu nr 39/2016, z dnia 12 grudnia 2016r. uwag nie było.
Za przyjęciem protokołu nr 39/2016 głosowali:

– za – 8 osób
– przeciw – 0 osób
– wstrzymały się od głosu 2 osoby
– nieobecna – 1 osoba

Komisja Komunalna przyjęła protokół nr 39/2016 z dnia 12 grudnia 2016r.



Ad 7.
Po  wyczerpaniu  porządku  obrad  Komisji  Komunalnej  Przewodniczący  Komisji,  pan
Kazimierz Górecki zamknął obrady o godz. 20:12.

Załączniki:

/Zał. nr 1/ - Lista obecności.

/zał.  nr 2/  –  Stanowisko w sprawie  Zastępcy  Burmistrza,  Michała  Popławskiego  z  dnia  5
grudnia  2016r.  i  niesatysfakcjonująca  Zarządu  Spółdzielni  Mieszkaniowej  „Spójnia”
odpowiedź Wydziału Spraw Komunalnych UM.

/zał. nr 3/ – Prezentacja  w sprawie transportu zbiorowego w Luboniu.

/zał. nr 4/ – Wniosek mieszkańców ul. Migalli.

Przewodniczący Komisji:          Sekretarz Komisji:


